From: ____________  
Date: ________, 2018
To whom it may concern:
«Reflect the name of the manufacturer» (Reflect manufacturer address) hereby authorizes and appoints «Minprom» LLC (7720370495 Address: 111123, Moscow, Jelektrodnyj proezd, building 16) to represent at Russian governmental authorities and Eurasian Economic Union governments: Russia, Kazakhstan, Belarus, Armenia, Kyrgyzstan; hold activities being concerned with «Reflect the name of the manufacturer» equipment importing at customs area of given governments, file, issue and receive declarations as well as notifications, put signatures and stamps, provide with technical documentation to customs governmental authorities (including Center for Licensing, Certification and Protection of the State Secret of the Federal Security Service of Russia). The power of attorney is valid for 3 (three) years.
Всем заинтересованным сторонам:

«Отразить наименование изготовителя» (отразить адрес изготовителя) уполномочивает ООО «Минпром» (ИНН 7720370495 Адрес: 111123, г. Москва, Электродный проезд, дом 16) представлять свои интересы в государственных органах России и Евразийского экономического союза государств: Россия, Казахстан, Беларусь, Армения, Киргизия; проводить мероприятия, связанные с обеспечением ввоза на таможенную территорию этих государств оборудования производства компании «Отразить наименование изготовителя» подавать и оформлять и получать декларации и нотификации, ставить подписи и печати, предоставлять техническую документацию в государственные органы (в том числе в Центр по сертификации лицензированию и защите государственной тайны ФСБ России). Доверенность действительна в течении 3 (трех) лет.
Best Regards,
Должность/ Post ???

Фамилия Имя/ Last Name First Name ???
----------------------------- 
